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تمجید حیدری از درخشش محمدیان
علیرضا حیدری، دارنده ۶ مدال کشـتی آزاد قهرمانی جهان و المپیک در گفت وگو با 

تسنیم در مورد عملکرد اخیر محمدحسین محمدیان در وزن 97کیلوگرم اظهار 

داشـت: »او بعـد از چهـار سـال دوری، بازگشـت خوبـی داشـته و کشـتی های 

خوبـی گرفتـه اسـت. محمدیـان در ایتالیـا اسـنایدر را شکسـت داد. بعضـی 

مواقـع یـک کشـتی گیر در فشـار تمریـن اسـت و ایـن روی عملکـردش تاثیر 

می گـذارد، امـا حتـی اگـر اسـنایدر در ایـن وضعیت هم در مسـابقات ایتالیا 

شرکت کرده باشد، باز هم اسنایدر است. همین که محمدیان او را شکست 

می دهـد، ارزش در میـدان بـودن را نشـان می دهـد. گاهـی یـک کشـتی گیر 

وقتـی بیـرون می مانـد تـازه قـدر در کـورس بـودن را می فهمـد و آن وقـت اسـت که 

دوسـت دارد فارغ از بحث مدال و کشـتی، در کورس رقابت باشـد و قدر چنین موقعیتی 

را بیشـتر می دانـد. اینکـه در میـدان باشـی لذت بخـش اسـت، امـا وقتـی در ایـن دوره بـه سـر می بـری، گاهـی بـه هـر 

دلیلـی مثـل خسـته شـدن یـا نتیجـه نگرفتـن، احسـاس می کنـی کـه دوسـت داری از چنیـن فضایی فاصلـه بگیری و 

وقتـی فاصلـه می گیـری تـازه ایـن دوره برایـت جذاب می شـود. به نظرم آمد که محمدحسـین محمدیـان کاملا متوجه 

ایـن وضعیـت شـده و دوری بلندمدتـش از کشـتی در او یـک عطـش خاصـی ایجاد کرده اسـت. کشـتی همه اش مدال 

و پـول درآوردن نیسـت کـه اگـر قهرمـان خوبـی باشـی، پـول هـم همـراه مـدال می آید، ایـن اثرگـذاری مهم ترین بخش 

دوره قهرمانی اسـت.« 

حبیبی: مقابل بحرین مستحق برد بودیم
علیرضـا حبیبـی، سـرمربی تیـم ملـی هندبـال در گفت وگـو با ایسـنا در مورد شکسـت 

نزدیک ۲۰ بر ۲۲ مقابل بحرین گفت: »مقابل تیمی با تجربه و قهرمان انتخابی 

المپیک بازی کردیم، اما شایسـتگی و اسـتحقاق برد را داشـتیم. با اینکه روی 

برخی از بازیکنان مان فشار بود و خوب هم کار کردیم اما متاسفانه درنهایت 

بـازی را واگـذار کردیـم.« او در مـورد بـازی اول تیـم مقابـل نیوزیلنـد بیـان 

کـرد: »بـا توجـه بـه اینکه روز اول را اسـتراحت داشـتیم، شـاهد بـازی بحرین 

و نیوزیلنـد بودیـم کـه بحریـن تفاضـل گل ۲9 را از نیوزیلنـد گرفـت، بنابراین 

سـعی کردیم در بازی با نیوزیلند ترکیب اصلی خود را در بازی نشـان ندهیم و 

به تفاضل گل لازم هم برسـیم تا در صورتی که بازی با بحرین مسـاوی هم می شـد 

به عنـوان صدرنشـین بـالا برویـم.« سـرمربی تیم ملـی افزود: »مقابل نیوزیلنـد به جز چند 

نفـر، از سـایر بازیکنـان اصلی مـان اسـتفاده نکردیـم و بازیکنـان جوان مان را به کار گرفتیم که خوشـبختانه توانسـتیم با 

اختلاف ۳۲ گل پیروز شـویم و نسـبت به بحرین تفاضل گل بهتری به دسـت بیاوریم.« حبیبی در مورد بازی با بحرین 

گفـت: »مطابـق بـا پیش بینی هایمـان مقابـل بحریـن بـازی سـختی را داشـتیم. ایـن تیـم در چنـد دوره اخیر مسـابقات 

قهرمانـی جهـان، نماینـده آسـیا بـوده اسـت و در انتخابـی المپیـک هـم مقـام اول را بـه دسـت آورد تا تنها نماینده آسـیا 

در المپیـک ۲۰۲۰ باشـد، امـا بـازی بسـیار خوبـی انجـام دادیم و نتیجه مان نزدیک بود. می توانسـتیم نتیجـه را جبران 

کنیـم و حتـی چنـد گل بیشـتر هـم بزنیـم امـا متاسـفانه در دقایـق پایانی و با انجام چند اشـتباه بازی را واگـذار کردیم.« 

گفتوگو

ارلینگ هالند، خرید جدید دورتموند برای درخشش در پیراهن 

تیم جدیدش خیلی انتظار نکشـــید و در همان دیدار نخست 

موفق شد با نمایشی فوق العاده برتری تیمش برابر آگسبورگ را 

رقم بزند. این مهاجم 19 ساله نروژی با عملکرد خوبی که در این 

فصل داشت مشتریان زیادی در بین تیم های بزرگ اروپایی پیدا 

کرد و درنهایت این دورتموند بود که موفق به شکار او شد. حالا 

مشخص شد که این اشتیاق برای خرید او بی دلیل نبوده و در 

همین بازی نخست نشان داد که بیش از ۲۰ میلیون یورویی که 

این تیم آلمانی برای او هزینه کرده، ارزش دارد. هالند در دقیقه 

5۶ و در حالی راهی زمین شد که تیمش ۳ بر یک از دورتموند 

عقب بود و تنها ۳ دقیقه طول کشید که گل نخست تیمش را 

به ثمر برساند. او در عرض ۲۰ دقیقه هت تریکش را کامل کرد 

تا درنهایت دورتموند این بازی جذاب و پرگل را 5 بر ۳ ببرد. 

حسرتیونایتد

هالند در سالزبورگ اتریش به عنوان یک مهاجم آینده دار خود 

را مطرح کرد. درخشـــش در لیگ قهرمانان اروپا و گلزنی برابر 

تیم هایی چون لیورپول و ناپولی باعث شد تا خیلی زود توجهات 

به سمتش جلب شده و باشگاه های بزرگ اروپایی برای خریدش 

به صف شـــوند. در این میان اوله گنار سولشر، هموطن هالند 

که هدایت منچستریونایتد را برعهده دارد و سابقه کار کردن با 

این پدیده جوان را در مولده داشت، تلاش زیادی کرد تا او را به 

خدمت بگیرد. حتی رسانه های انگلیسی از سفر سولشر به نروژ 

برای متقاعد کردن هالند خبر دادند. با این حال درنهایت این 

جابه جایی صورت نگرفت و مینو رایولا، مدیر برنامه های او که 

رابطه چندان خوبی با باشگاه انگلیسی ندارد درنهایت ترجیح 

داد موکلش را به بوندس لیگا ببرد. پس از درخشش هالند در 

نخستین دیدارش برای زنبورها حالا هواداران یونایتد بیش از 

قبل حسرت از دست دادن این پدیده نروژی را خواهند خورد. 

به خصوص که مارکوس رشفورد، مهاجم یونایتد نیز به تازگی از 

ناحیه کمر دچار مصدومیت شده و مشخص نیست چه زمانی 

به میادین بر می گردد. لوسین فاوره، سرمربی دورتموند که از 

عملکرد مهاجم تیمش به وجد آمده بود در پایان بازی گفت: 

»او شروع بسیار خوبی داشت. خیلی زود قدرت و توانایی هایش 

را نشـــان داد و البته ســـه گل هم به ثمر رساند که عملکردی 

استثنایی و عالی است. او به خوبی در فضاها حرکت می کند 

که باعث می شـــود روش جدیدی برای حمله به دروازه حریف 

داشته باشیم. در مجموع عالی بود و نمایش درخشانی داشت. 

هالند تنها 19 سال دارد و استعداد زیادی برای پیشرفت دارد. 

این نکته مهمی برای اوست که باعث می شود در آینده بهتر از 

این هم بشود.«

سرمربی زردها درباره اینکه چرا او را از ابتدا در ترکیب قرار نداده، 

افزود: »بازیکنان همیشـــه می گویند برای بازی آماده اند اما او 

حدود یک ماه تمرین نداشت و به دلیل مصدومیت زانو مشغول 

مداوا بود. او برای یک بازی 9۰دقیقه ای آماه نبود و در آینده باید 

ببینیم چه پیش می آید.«

جانشیناوبامیانگ

هالند در پایان این دیدار در گفت وگو با رســـانه ها گفت: »من 

برای گلزنی به دورتموند آمده ام. این شروع خوبی برای من بود. 

می خواهـــم بازی به بازی پیش بروم و باید ببینیم در آینده چه 

پیش خواهد آمد. هواداران در اینجا بی نظیرند. وقتی حمایت 

آنها از تیم را می بینید متوجه می شوید که چه شور و اشتیاقی 

دارند. بازی کردن برابر این هواداران حســـی فوق العاده است. 

همین احساسات باعث افزایش  انگیزه بازیکنان می شود. من 

تازه چند هفته اســـت به تیم اضافه شده ام و جو باشگاه در این 

مدت فوق العاده بوده است. وقتی من و پدرم تصمیم گرفتیم 

دورتموند را انتخاب کنیم تمامی بازیکنان این تیم را بررســـی 

کردیم. حالا می بینم که چـــه بازیکنان با کیفیتی در ترکیب 

دورتموند حضور دارند.«

او با هت تریک در نخستین دیدار باشگاه به بازیکنانی پیوست 

که در آغاز حضورشـــان در بوندس لیگا موفق به انجام این کار 

شده اند. جالب اینکه آخرین بار این اتفاق در سال ۲۰1۳ و در 

همین دورتموند رخ داد. پیر امریک اوبامیانگ در ماه آگوست 

آن سال در نخستین دیدارش برای دورتموند موفق به هت تریک 

شـــد و حالا هواداران این تیم امید زیادی دارند تا هالند جای 

خالی این مهاجم گابنی را پرکرده و به یکی از مهاجمان بزرگ 

تاریخ باشگاه تبدیل شود. 

مارکو رویس، کاپیتان دورتموند درباره اینکه آیا این ستاره جوان 

می تواند جانشـــین اوبامیانگ شود، می گوید: »فکر می کنم 

آخرین بازیکنی که چنین درخششـــی داشت، اوبامیانگ بود 

و حالا هالند یک بار دیگر این نمایش را تکرار کرده اســـت. او 

می تواند چنین داستانی را در دورتموند تکرار کند و جای خالی 

پیر را پرکند. هالند عملکرد بسیار خوبی در این دیدار داشت و 

شروعش با ما عالی بود.«

وضعیتسیستانوبلوچستانخوبنیست.شاهدان

میگویندآبتاچهارمتربالاآمدهودیوارهایخانهها

تخریبشدهاست.وضعیتتغذیهاینامناسباست

وباوجودمشارکتشهروندانوحضورمقاماتدولتی

وسپاهوارتش،هنوزمشکلاتبسیاریوجودداردکه

بایدحلشود.ازدیربازعادتداریمکهورزشکارانو

فعالانحوزهورزشیدربلایایتلخکنارمردمباشند.

ازرودبارکهتختیراکنارمردمشداشتتاکرمانشاه

کهداییوخدادادوسایرورزشکارانبرایکاهشآلام

مردمجنگیدند.

درسیلاخیرسیســـتانوبلوچستانهمتصویری

منتشرشدکهدرآنرسولخادم،احسانلشکری،

حسنرحیمیوکمیلقاسمیرادرحالکمکرسانی

بهســـیلزدگاننشانمیداد.برایاطلاعازوضعیت

ســـیلزدگانبایکیازاینقهرمانانصحبتکردیم.

گفتوگـــوی»فرهیختگان«باحســـنرحیمیرادر

ادامهمیخوانید.

بهتهرانبازگشـــتیدیادرسیســـتانوبلوچســـتان

هستید؟

چند روزی است که برگشتیم. 

کمـــیازوضعیـــتســـیلزدگانبگویید،شـــاهدان

میگوینداوضاعخوبنیست؟

بله، متاسفانه شرایط بدی است. تمام کپرها از بین رفته اند 

و مردم دچار مشکلات متعددی هستند. در حال حاضر نیاز 

غذایی مردم حل شـــده اما آنها هنوز نیاز به لباس دارند زیرا 

هوا سرد شده و مردم را دچار مشکل کرده است. 

 تصویریازشـــمابههمراهخادم،قاسمیولشکری

منتشرشدکهگویامیخواهیدگمنامبمانید؟

نـه، این گونـه نیسـت. نمی دانـم چه کسـی عکـس را گرفته 

ولـی همـه می داننـد مـا بـه دنبـال چیزی نیسـتیم و عکس 

هـم نمی خواهیـم. در واقـع در چنـد روز اخیـر نـه، مـا یـک 

سـال ونیم اسـت کـه بـه سیسـتان و بلوچسـتان می رویـم. 

آنجـا منطقـه ای دور افتـاده اسـت و هیچ کـس توجهـی بـه 

وضعیـت مـردم ندارد. 

الانوضعیتشانچگونهاست؟

در حـــال حاضر مایحتاج اولیه مردم ســـیل زده آن منطقه 

با مشکل مواجه شده اســـت. ما نه مسئولان دولت را آنجا 

دیدیم و نه ســـایر ارگان ها را، اما امیدوارم شرایط بهتر شده 

و به مردم سیل زده توجه شود. 

خبریازشـــمادرکشتینیســـت،کلااینورزشرا

رهاکردهاید؟

خیر، اما الان ترجیح می دهم به وظایف اجتماعی ام توجه 

کنم و فعلا با ورزش کاری ندارم. 

هتتریکپدیدهنروژیدرنخستینحضورشباپیراهندورتموند

عجب  خریـدی!

رحیمی،ملیپوشکشتیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:ورزشنه،فعلابهدنبالوظایفاجتماعیامهستم

نه عکس می خواهیم، نه چیز دیگری، به مردم سیستان و بلوچستان توجه کنید
لغو4دیدارلیگبرتربسکتبال

با اعلام کمیته مسابقات و داوران در پی بروز جو نامساعد آب و هوایی و لغو 

پروازهای داخلی، چهار دیدار از هفته بیستم لیگ برتر بسکتبال مردان امروز 

لغو شـــد. چهار دیدار لغو شده به این شرح است: توفارقان آذر شهر – مهرام 

تهران، پتروشیمی بندرامام – شورا و شهرداری قزوین، شهرداری بندرعباس 

– شیمیدر قم و شهرداری گرگان – اکسون تهران. اما سه دیدار پالایش نفت 

آبادان با صنعت مس کرمان، آویژه صنعت پارسا مشهد با رعد پدافند هوایی 

شهرکرد و نیروی زمینی با ذوب آهن اصفهان برگزار خواهد شد. 

انصراف۳کاندیداازانتخاباتفدراسیون
ورزشهایرزمی

مجمع انتخابات ریاست فدراسیون ورزش های رزمی در حالی روز سه شنبه 

۸بهمن ماه ســـاعت 1۰ صبح در سالن فارسی آکادمی ملی المپیک برگزار 

خواهد شد که تاکنون سه کاندیدا انصراف خود را از شرکت در این انتخابات 

اعلام کرده اند.  سیدعباس احمدپناهی، محسن احمدی، عباس علی اکبری، 

یوسف بهتری، علیرضا خسروی، فرهنگ شادنیا، رضا شیرین آبادی فراهانی، 

منصور عبدی، افشـــین هادی چگینی، علی غفـــاری و محمد نوحی 11 

کاندیدایی هســـتند که صلاحیت شان از سوی وزارت ورزش و جوانان مورد 

تایید قرار گرفته که خســـروی، شادنیا و چگینی کاندیداهایی هستند که 

انصراف خود را پیش از برگزاری مجمع انتخابات اعلام کردند. مجمع انتخابات 

فدراسیون ورزش های رزمی پیش از این قرار بود 1۲ آذرماه در سالن فارسی 

آکادمی ملی المپیک برگزار شود که به خاطر شائبه در تایید صلاحیت برخی 

کاندیداها و اعتراض تعدادی از کاندیداها، انتخابات از سوی دفتر امور مشترک 

فدراسیون ها لغو شد تا تحقیقات کامل تری پیرامون کاندیداها صورت بگیرد. 

برگزاریانتخابیتیمملیتکواندویزنان

رقابت های انتخابی درون اردویی تیم ملی تکواندوی زنان روز شنبه با حضور 

۲1 تکواندوکار در فدراسیون تکواندو برگزار شد و درنهایت 11 تکواندوکار موفق 

شدند جواز ادامه حضور در اردو را کسب کنند. با اعلام سازمان تیم های ملی، 

نگار اسماعیلی، غزل سلطانی، ناهید کیانی، مهلا مومن زاده، تینا مدانلو، 

طیبه پارسا، یلدا ولی نژاد، کیمیا همتی، ملیکا میرحسینی، زینب اسماعلی 

و زهرا پوراســـماعیل تکواندوکارانی هســـتند که در ادامه اردو حضور دارند. 

بیست وچهارمین دوره مسابقات قهرمانی آسیا در دو بخش انفرادی و تیمی، 

15 و 1۶ اسفندماه در »بیروت« لبنان برگزار می شود که هوگوپوشان پیش از این 

رقابت ها برای آمادگی بیشتر در تورنمنت ترکیه حضور پیدا می کنند. همچنین 

دختران تکواندوکار بعد از رقابت های آسیایی، مسابقات کسب سهمیه قاره ای 

به منظور به دست آوردن جواز حضور در المپیک ۲۰۲۰ - توکیو را طی روزهای 

۲۲ و ۲۳ فروردین ماه در »ووشی« چین پیش رو دارند. 

منهایفوتبال

کانتونا:فوتبالمنهایسیاستیکدروغ
بزرگاست

اریـــککــانتــونـــا،چــهره

محبـوبوشـایداسـطورهای

منچستریــونایـــتدوالبتـه

فوتبـالفرانسـهدرمصاحبه

اختصاصـیبـافرانـس24به

سـوالاتجنجالیوجالبخبرنگارارشـدورزشبینالمللپاسـخداد.

ایـنگفتوگـورادرادامـهمیخوانیـد.

اگردوبارهقراربودزندگیراازسربگیریدازهمانابتداوارددنیای

سینماوهنرمیشدید؟

نه، فکر کنم باز هم با فوتبال شروع می کردم. فوتبال مرا به سمت هنر سوق داد، 

البته باور کردن و اثباتش سخت است. با کلمات به راحتی نمی توانم تشریح 

کنم، اما نگاه من به فوتبال فرادستی بود و شاید کمی فلسفی. البته دنیای 

هنر برای من نعمتی بود و ادعایی ندارم اما با آن دوست شدم و اوج گرفتم. 

منچستریونایتدامروزدرچهحالیاست؟

خوب نیست، فلسفه ندارد، مکتب ندارد، فقط یک تیم فوتبال خوب است که 

گاهی نتیجه می گیرد و گاهی هم نه. اینکه نمی شود منچستریونایتد! این یک 

اسم ساده نیست و باید رفرنس باشد، نه اینکه یکی از تیم های لیگ برتر باشد!

بالاخرهبافرگوسندوستهستییانه؟

بگذار یک بار با صدای بلند بگویم نه، دوست نیستم اما برایش احترام قائلم. 

او انسان بزرگی است و اخلاقی زندگی می کند، مربی خوبی هم هست، اما 

در کل نقاط ضعف زندگی خود را زیر فرش فوتبال قایم کرد. 

رابطهشمابادنیایسیاستچگونهاست؟یکفوتبالیستیایک

هنرمندباسیاستچهرابطهایمیتواندداشتهباشد؟

چه رابطه ای؟ چرا فکر می کنید هنر منهای سیاست وجود دارد؟ یا فوتبال 

منهای سیاست، فوتبال پاک، اینها دروغ بزرگی هستند. فوتبال اصولا با 

سیاست رشد کرده است، فوتبال اگر با سیاست کاری نداشت اصولا از 

انگلیس به جایی صادر نمی شد. با همین سیاست، بارسلونا در کاتالونیا با 

ثروت اشراف بریتانیایی تاسیس شد. با همین سیاست به اتلتیک بیلبائو در 

باسک از سوی انگلیس بودجه داده شد. با همین سیاست به تیم های فوتبال 

کره جنوبی که علیه کره شمالی تبلیغ می کردند، بودجه داده می شد. حالا 

فوتبال پاک؟ چنین چیزی یک شوخی بی مزه است. من البته رابطه ای با 

سیاست به آن معنا که می گویید، ندارم. 

علاقهزیادیبهحرفهایپیچیدهوفلسفیدارید!

بله، چراکه نه، توقع دارید در مراسم فیفا یا هر جایی که بود، از مسی و رونالدو 

حرف بزنم و همه بخندند؟ نه، من مسئول هستم و باید بگویم که انسان با کره 

زمین چه کرده و می کند، باید بگویم که جنگ برنده ندارد، باید بگویم که صلح 

بهترین چیز است، باید از مسئولیت انسان حرف بزنم و از اهمیت تفکر و فلسفه. 

مصاحبهروز
سیامکخاجی
روزنامهنگار

سیمئونه:بهعقببرگشتیم

دیه گـو سـیمئونه، سـرمربی اتلتیکـو مادریـد پس از شکسـت ۲ بـر صفر تیمش 

برابـر ایبـار گفت:»مـا بـازی را بـد شـروع کردیـم و نیمـه اول نتوانسـتیم بـازی 

مدنظرمـان را ارائـه کنیـم. در نیمـه دوم اوضـاع بهتـر شـد و بـازی خوبـی را بـه 

نمایـش گذاشـتیم و موقعیت هـای بیشـتری روی دروازه ایبـار 

خلـق کردیـم. مـا یـک نیمه از بـازی را به حریف واگـذار کردیم.

 در واقـع مـا بـه مـاه اکتبـر بازگشـتیم کـه یـک نیمـه را بـه 

حریفـان واگـذار می کردیـم و حـالا دوباره داریـم همان کار 

را می کنیـم. بـه هـر حـال مسـئولیت عملکـرد تیـم بـا مـن 

اسـت. بازی در زمین ایبار خیلی دشـوار اسـت. ما پیش از 

این در اینجا یک بر صفر یا ۲ بر یک به پیروزی رسیده ایم 

و ایـن بـازی هـم مشـابه آن بازی هـا بود. بازیکنـان ایبار از 

بی احتیاطـی  مـا در نیمـه اول نهایـت اسـتفاده را بردند و در 

مقابـل مـا می توانسـتیم نیمه دوم به گل برسـیم.«

جوکوویچ:ازنادالوفدررانگیزهمیگیرم

نواک جوکوویچ یکی از شـــانس های نخست برای قهرمانی در اپن استرالیاست که 

هفت بار این گرنداسلم تنیس را فتح کرده است. او می گوید: »از آماری که در دوران 

ورزشی ام به ثبت رسانده ام راضی هستم. هدف های بزرگ تری در سر دارم. 

سن فقط یک عدد است. من مانند رافائل نادال و راجر فدرر با وجود 

اینکه بیش از ۳۰ ســـال داریم هدفمند هستیم. حریفان مان هر بار 

جوان تر می شوند. در دوران حرفه ای ام شرایط متفاوتی را سپری کردم. 

پنج سال پیش زندگی ام کاملا متفاوت شد چون دو فرزند دارم. این 

به معنای بهتر یا بدتر شـــدن زندگی ام نیست. دیدن تنیسورهایی 

مانند نادال و فدرر به من انگیزه می دهد و باعث می شود نسبت به 

رقابت کردن خوش بین باشم.« جوکوویچ در مورد نسل آینده گفت: 

»دنیل مدودف در فینال اپن آمریکا حضور داشت و تنها یک 

ست با قهرمانی فاصله داشت. تنیسورهای جوان روزی به 

این عناوین مهم دست خواهند یافت. قطعا این اتفاق خواهد 

افتاد. فتح یک گرنداسلم آسان نیست.« 

اتلتیکودوبارهبهسراغکاوانیرفت

نشـــریه فرانسوی »اکیپ« خبر داد باشـــگاه اتلتیکومادرید به پروژه به خدمت 

گرفتن ادینسون کاوانی بازگشته و بابت جذب این مهاجم اروگوئه ای در پنجره 

نقل و انقالات زمســـتانی 1۰ میلیون یورو به باشگاه پاری سن ژرمن پیشنهاد 

داده اســـت. روخی بلانکو مشـــکلاتی در خط حمله اش دارد 

و جذب این بازیکن را راهکار مناســـبی برای خروج از این 

شـــرایط می بیند. کاوانی ۳۲ ساله که این فصل در کنار 

مصدومیت هایی که به آن دچار شده، به نوعی پشت 

مهاجمانی همچون نیمـــار، کیلیان امباپه و مائورو 

ایکاردی مانده، قراردادش با پاری سن ژرمن در پایان 

فصل جاری به پایان می رسد. باشگاه هایی همچون 

منچستریونایتد چلسی و فلامنگو هم وضعیت مهاجم 

پیشین ناپولی را زیرنظر دارند. کاوانی تاکنون در ۲91 

بازی از رقابت های مختلف 19۸ گل برای پاریسی ها به 

ثمر رسانده است.

بابکسرانیآذر
مترجم


